
Mötesprotokoll ÖFF 2004-01-07 
 
Närvarande: Anita, Petra, Lars-Eric, Kaj 
 

1. Kassarapport från den 3 december 2003 är på 34.400:- 
2. Föregående protokoll godkändes 
3. Inget att rapportera från elevrådet 
4. Från FVR mötet delade Anita ut ” Verksamhetsplan 2004 för Örbyskolan”. I den 

hänvisas till bl.a. ÖFF i texterna, men rektorn har inte involverat ÖFF i detta. 
Önskemål för nästa verksamhetsplan  är att ÖFF får ge sina synpunkter. Rektor skulle 
ta hänsyn till detta önskemål till nästa gång. Örbyänglar och rastvakter var uppe till 
diskussion, men rektor såg inte något större problem i detta. Får diskuteras vidare på 
nästa möte 

5. Inget att rapportera från Stadsdelsnämnden 
6. Övrigt 

- Ny information från FISS, för information se www.fiss.se 
- Inför årsmötet ska Petra sammanställa verksamhetsplan, 

verksamhetsberättelse, och kallelse till årsmötet.  
- Kaj skickar synpunkter på inbjudan på föreläsning till Sussana, samt 

informerar 5C att dom står för fika. 
- Anita samordnar och ombesörjer kopiering av inbjudan efter justering, kallelse 

och terminsbrev. Mejlar även ut underlag för ÖFF budget 2004. 
 
 
 
Nästa möte 28 januari! 
 
 
Vänliga hälsningar 
Kaj 
 
 
 

 
 

http://www.fiss.se/

